

計劃概要

BowKeen 女性健康計劃

本文件為由保泰人壽保險有限公司所提供的 BowKeen 女性健康計劃 (「本計劃」) 的計劃概要。本文件旨在以簡單方式介紹本計劃，本計劃的最終闡釋將受其條款及細則所約束。

隨著醫療科技及臨床研究的發展，我們致力不斷完善你的福利及使用計劃的體驗。為改善本計劃，我們保留權利對計劃進行變更，包括但不限於本計劃概要所列明的檢測項目及其他福利。我們將會在計劃的變更生效日不少於三十(30)日前提早通知你有關變更。

我們建議你在開始申請會員時仔細閱讀所有相關文件。你可以透過我們的電子平台隨時查閱相關文件。以確保你明白福利的內容及滿意我們提供的福利。若你有任何疑問，請致電 3008-8123，或登入網站 www.bowtie.com.hk 與我們即時交談。

Bowtie 致力環保及實現無紙化，因此我們會盡量採用電子通訊。請定期更新你的聯絡方法，包括你的電郵地址及手機號碼，以便我們在需要時與你聯絡，為你提供最新資訊。

主要指定醫療中心 ¹	Bowtie & JP Health		
計劃級別	50 歲以下女士 (每會期為 1 年)		
年齡組別	30 歲以下	30 至 43 歲	44 至 49 歲
I. 預防性健康檢查			
年初身體檢查			
迎新體檢前西醫會面	首年 1 次		
體格檢查 (血壓、體脂分析)	每項 每年 1 次		
血脂肪測試 血脂肪、動脈硬化等檢查 (總膽固醇、高密度膽固醇、低密度膽固醇、三酸甘油酯)			
血葡萄糖(空腹) 糖尿病檢查			
糖化血色素 糖尿病檢查			
血細胞分析 貧血、血液疾病等檢查			
肝功能 肝硬化、肝功能衰退等檢查 (鹼性磷酸酶、谷丙轉氨酶、谷草轉氨酶、丙種谷氨酰轉移酶、總蛋白質、總膽紅素)			
腎功能 腎炎、腎石等檢查 (重碳酸鹽、氯化物、肌酸酐、鈉、鉀、尿素)			
尿液分析 糖尿病、腎病、膀胱炎、尿道炎等檢查			
甲狀腺功能檢查 甲狀腺疾病檢查 (游離甲狀腺素)			
體檢後西醫會面			
年中身體檢查 (年初身體檢查完成後 6 個月進行)			
乙型肝炎疫苗注射檢查 (乙型肝炎表面抗體、表面抗原)	每項 首年 1 次		
血型檢測 (ABO 血型測定檢驗、RH(D)型檢驗)			
體格檢查 (血壓、體脂分析)	每項 每年 1 次		
血脂肪測試 血脂肪、動脈硬化等檢查 (總膽固醇、高密度膽固醇、低密度膽固醇、三酸甘油酯)			
血葡萄糖(空腹) 糖尿病檢查			
糖化血色素 糖尿病檢查			
靜態心電圖 心臟病風險檢查			
柏氏細胞塗片檢查 子宮頸癌檢查	首 2 年每年 1 次，其後每 3 年 1 次		
人類乳突病毒檢查 子宮頸癌檢查		每 5 年 1 次	
乳房 X 光造影 (2D) ² 乳房腫瘤、水瘤、纖維瘤等檢查			每 2 年 1 次
體檢後西醫會面	每年 1 次		
II. 西醫診症			
西醫診症 (每次就診包最多 4 天基本藥物)	每年 無限次就診		
III. 疫苗注射			
流感疫苗	每年 1 次		
乙型肝炎疫苗	終身 1 次		

IV. 會員尊享優惠	
主要指定醫療中心提供的其他服務	每項服務 9 折優惠
V. 即時健康支援服務	
透過即時健康支援服務查詢健康問題	每年 無限次使用

1. 除非另有說明，所有福利均由我們的主要指定醫療中心提供。我們保留權利不時更改本計劃的主要指定醫療中心並在不少於三十(30)日前提早通知你有關變更。
2. 該項目可能由主要指定醫療中心以外的合作夥伴提供，詳情請留意我們與你的通訊。

A decorative graphic in the top-left corner consisting of a solid pink square above a pink square with white diagonal stripes.

Program Summary

BowKeen Female Health Program

This is a summary of your benefits under BowKeen Female Health Program (the "Program") offered by Bowtie Life Insurance Company Limited. It is designed to describe the Program in a simple way and the final interpretation of the Program is subject to its terms and conditions.

With the advancement in medical science and clinical practices, we are dedicated to consistently enhancing your entitlement and experience. To improve the Program, we have the sole discretion to revise any aspect of this program including but not limited to the screenings and other Benefit items as stated in this Program summary. We will give at least thirty (30) days' advance notice to you for any changes to the Program.

Bowtie would strongly encourage you to read all relevant documents carefully at the start of your application for membership. You can conveniently access these anytime from our electronic platform. Please make sure you are familiar with the scope of benefits to ensure you have the benefits that you wanted. If you have any questions, please do not hesitate to get in touch by calling us at 3008-8123 or through our live chat on our website www.bowtie.com.hk.

Bowtie strives to be environmentally friendly and tries to be paperless, so we use electronic communications as much as possible. It is essential that you keep us up-to-date with your contact information, including your email address and mobile phone number, so we can reach and update you when it's important to do so.

Primary Designated Medical Centre ¹	Bowtie & JP Health		
Program Level	Female <50 (Each membership term is 1 year)		
Age Groups	<30	30-43	44-49
I. Preventive Health Screenings			
Year-Beginning Session			
New Joiner Pre Body Check Doctor Consultation	1 time in the first year		
Physical Examination (Blood pressure, Biometric Monitoring of Body Composition)	1 time each per year		
Lipid Profile <i>Check for blood lipid, arteriosclerosis etc.</i> (Total Cholesterol, HDL Cholesterol, LDL Cholesterol, Triglyceride)			
Fasting Glucose <i>Check for diabetes</i>			
HbA1C <i>Check for diabetes</i>			
Complete Blood Count <i>Check for anemia, blood cancer, etc</i>			
Liver Function Profile <i>Check for liver cirrhosis, liver cancer etc.</i> (Alkaline Phosphatase, ALT(SGPT), AST(SGOT), Gamma Glutamyl Transferase (GGT), Total Bilirubin, Total Protein)			
Renal Function Profile <i>Check for nephritis, kidney stones, etc.</i> (Bicarbonate, Chloride, Creatinine, Sodium, Potassium, Urea)			
Urinal Analysis <i>Check for diabetes, kidney disease, cystitis, urethritis, etc.</i>			
Thyroid Function Profile <i>Check for thyroid disease</i> (Free T4)			
Post Body Check Doctor Consultation			
Mid-Year Session (6 months after redemption of the Year-Beginning Session)			
Hepatitis B Vaccination Profile (Hepatitis B Surface Antibody and Antigen)	1 time each in the first year		
Blood Type (ABO grouping + RH (D))			
Physical Examination (Blood pressure, Biometric Monitoring of Body Composition)	1 time each per year		
Lipid Profile <i>Check for blood lipid, arteriosclerosis, etc.</i> (Total Cholesterol, HDL Cholesterol, LDL Cholesterol, Triglyceride)			
Fasting Glucose <i>Check for Diabetes</i>			
HbA1C <i>Check for Diabetes</i>			
Resting Electrocardiogram <i>Check for Cardiovascular Risk</i>			
Pap Smear <i>Check for Cervical cancer</i>	1 time per year in the first 2 years; then 1 time per every 3 years		
HPV Test <i>Check for Cervical cancer</i>		1 time per every 5 years	
2D Mammogram ² <i>Check for Breast tumour, cyst and fibroadenoma etc.</i>			1 time per every 2 years
Post Body Check Doctor Consultation	1 time per year		
II. General Practitioner Consultations			
General Practitioner Consultations (Including up to 4-day basic medications per visit)	Unlimited number of visits per year		
III. Immunization			
Flu Vaccine	1 time per year		
Hepatitis B vaccine	1 time per lifetime		
IV. Member Exclusive Discount Access			
Available services provided by our primary designated medical centre(s)	10%-off discount per service		
V. Instant Care Messaging Service			



Access to Instant Care Messaging Service addressing your Health-related Enquiries	Unlimited per year
---	---------------------------

1. Unless otherwise specified, all benefits are provided by our primary designated medical centre(s). We may change our primary designated medical centre(s) of the Program from time to time at our sole discretion by giving at least thirty (30) days' advance notice to you.
2. This item may be provided by partner(s) other than our primary designated medical centre(s). Please refer to our communications to you for relevant details.